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 6.7.21מיום  34פרוטוקול מישיבת הוועד מס' 

 משתתפים :  

 מושיק סגל, יו"ר הוועד 

 אילנה סיגל, רווית ברמי, מוריה חצב, אילן בן יעקב, אופיר מנור שמוליק נובהארי, , אלי רוט,  חברי הוועד :

 . נייקרוג , דביליאור בר, חגי דדי  חסרים :

 אורחים:  

 חפ"ק - היישוב תראש מנהל , גיא גולדיג

 חפ"ק – מנהלת פיתוח קהילהיוליה פנסון, 

 כרמל וף חהאזורית  סגן ומ"מ ראש המועצה ,רפי אבני

 מנהלת מחלקת ישובים במועצה  –ורד יהלום  

 ירון סוקולוב וועדת ביקורת :

 . מירי רווה  עיתונות:

 מאיר ישי. וועדת דת :

 : רפי דהן וועדת דת/ יו"ר וועדת המשולש יו"ר 

 

 נושאים: 

 בהתאם לסדר היום שהופץ. •

   33אישור פרוטוקול ישיבה מס'  •
 

גנים חדשים דתי וממלכתי והוגשה   2. נפתחו  פותח בסקירה על הנעשה בבית הספר קיסריה ובגני הילדים   אבנירפי  

 .גנים בהסתכלות קדימה לישוב שמתפתח 2בקשה למשרד החינוך לתוספת של 

, כל אלה יתקיימו  תרפורמילקהילה החלה גם התקדמות בנושא תנועות הנוער, רווחה ואף חדר לקיום מפגשי דת  

 במועדון הנוער. 

בהמשך רפי מדבר על ביה"ס היסודי קיסריה ועל תמיכה מלאה שניתנת למנהלת בית הספר גב' רונית גבע. כיום  

ורים לחדר משאבים וגננות. יש אתגרים גדולים ונמשיך הכספים שנותרו למעוף לחינוך יושקעו רק בפדגוגיה, במ

 . 18די הגיל הרך ועד גיל לבתוכנית האב לחינוך, במטרה לתת בקיסריה חינוך לי
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לנושא החילופים הפרסונאליים, ליאור בר הגיש מסמך התפטרות מתפקיד יו"ר הוועד ועל פי חוק על רפי למנות 

 את מושיק סגל ליו"ר הוועד.

חברי הוועד )אלי רוט, שמוליק נובהארי, אילנה סיגל, אילן   6מקיים הצבעה מי בעד ומי נגד חילופי התפקידים,  רפי  

 ניינים(מושיק סגל לא הצביע למניעת ניגוד ע), הצביעו פה אחד בעד, אין מתנגדים( בן יעקב, מוריה חצב רוקמן 

 

יציאתו של דב מגן מחברותו בוועדת ביקורת ומינויו כחבר רפי מזכיר את מינויו של אופיר מנור כחבר וועד ואת  

 במליאה. 

 

השנה יהיו רק שיפוצים קוסמטיים, יוזמן ציוד חדש לגני ,מושיק מעלה את נושא שיפוצי הקיץ בגנים ורפי מסביר  

 הילדים, יתוקנו רק ליקויים טכניים. 

 

יהלום, ותפקידימנהלת מחלקת הישובים מסבירה    ורד  המחלקה הינה מחלקה חדשה ה.  את מטרת המחלקה 

פיתוח מעורבות חברתית, כל זאת , חיבור בין הישובים ו עבודה מול הישובים  יאה  מטרתההכפופה לראש המועצה  

 . בעיקר מול הוועדים המקומיים ומנהלי הישוב

פיתוח ארגוני, הכשרות, קורסים שונים  מחלקת הישובים מלווה בכל הקשור לישוב מבחינ ורד היא ת  וסדנאות. 

 המתווכת בין הועד למועצה.

 

בנושא   ורד  של  עזרתה  את  מבקש  האגפים  ה" מושיק  ראשי  עם  פגישה   + סיור  לקיים  מציע  ואף  היישובי"  חזון 

 .במועצה

 

גולדיג   וועדגיא  כניסתו כחבר  עבודה טובה מאוד בכל ועשה בעבר  דבריו אופיר עושה  ל  .מברך את אופיר על 

 הקשור לתחבורה.

( שנפתחה ובה מעדכנים הוועד והחפ"ק בכל הקורה כולל מצב   WHATSAPPמציין את הפורום הפנימי )קבוצת הוא

 הקורונה בישוב.

 סוקר ומעדכן בכל הקורה בישוב מצפון לדרום :  גיא 

 הקמת השערים בכניסה לשכונות מתבצעת על פי בקשת הוועד ובשיתוף פעולה עם החפ"ק. •

סיום עבודות הפתוח הציבורי, מתוכננת חנייה מסודרת וכיום מתבצעות עבודות  עומדות בפני    3בשכונה   •

 החלפת צנרת המים, לאחר מכן יתבצעו עבודות ריבוד של הכביש. 

 , נעשה שינוי, תוקן ה"אי" שהיו אמורים להקיפו הרכבים.בקנאטרי היציאה מהחנייה •

 יס חדש ומגרשים חדשים. מגרשי הטניס עוברים ריבוד חדש ולקראת ספטמבר יהיה מועדון טנ •

כמעט והסתיים, ישנה תוכנית להחליף את   8לשכונה    11הסתיים שיפוץ/בניית שביל האופניים בין שכונה   •

 כל עמודי התאורה לפנסי לד.

, הדבר מראה על התפתחות היישוב  12הילדים החדש שהוקם בשכונה גן סיכום הקמת שבע רצון על  גיא •

 הופך צעיר יותר וצומח. ומבחינה דמוגרפית היישוב 
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העבודה עם ממשקי הוועד, מנהלי המחלקות מתנהלת בצורה טובה מלבד וועדת תרבות שלדבריו היא זו שצריכה 

 לקבוע מה יהיה בישוב מבחינת תרבות.

 מסיים ואומר, כשיש אחדות מטרה אנו בכיוונים מהירים.

 

החינוך. למרות שכמובן קיימים נושאים שאנו   מודה לחפ"ק ולמועצה, מציין את שיתוף הפעולה בנושא  –  מושיק

 , חוף הים(. 3חלוקים עליהם )כגון :שכונה 

 

שכולם   החפ"ק לא יוותר לתושבי קיסריה על תשלום בכניסה לחוף הים, השטח הוא פרטי ואנו עומדים על כך   –  גיא

כמו כל אדם שמגיע לחנייה, אנו שיפצנו את החנייה והתשלום כניסה   כולל תושבי קיסריה ישלמו על כניסה לחוף

מושקה" מסודרת ומשם יתקדם תהליך חודשים תהיה "גר  3לחוף יכסה את הוצאות השיפוץ. בעניין הצופים, תוך  

 השיפוץ.

. כמו כן לאחר שבכביש יורחב דובר על ריבוד  651בפגישה שהתקיימה עם מנכ"ל נת"י דובר על הרחבת כביש  

 עקיבא.-עד אור 12החל משכונה  651 שקט לכביש

 סנטר , תסתיים עד סוף השנה.  C  - עבודות סלילת שביל האופניים מפארק העסקים קיסריה ועד למרכז המסחרי ה

 

חשוב ודחוף לפני הכול, לגבי "אור ים", הוא הקמת כיכר וזאת בעקבות תנועת משאיות כבדה בכיכר   צעד  –  אופיר

 עומס ומטרד רב לתושבים.  ,מהווה סכנההכניסה לסנטר וש

 

שיוצר סכנה ממשית למשתמשים בו וכן הופעות באמפי שמפרות    כביש התיאטרוןטיפול בנושא נוסף,    –  מושיק

 את השקט עד השעות המאוחרות ומררות את חיי התושבים.

 

הדבר יגרום  ,  תיאטרוןל, לדעתי זה גזר דין מוות  11:00מושיק לוחץ להגביל את שעות המופעים עד לשעה    –  גיא

 רגליהם מההופעות.  ידירו קהל הבאים להופעותלכך שאומנים ואף 

 עד שתיבנה כיכר שתעשה סדר במקום. 4בשדות ים בונים מרכז מסחרי חדש ואנו תקווה שלא יתקבל טופס 

 פוך את הרמזורים בצומת פלי"ם לרמזורים "חכמים".בעתיד התוכנית לה

 

נושא   –  יוליה כי התגובות מציבור התושבים בכל  מדווחת על הצורך שנוצר להקמת קבוצת מתנדבים, מציינת 

התנדבותי ראויות לציון. יוליה עובדת בצמוד לאילנה ותוקם יחידת מתנדבים שיוכשרו לתפקיד זה, המועצה אף 

 היא בעניין ויגיע עדכון בנושא.

בני נוער. בשנה הבאה "עיר הנוער" תהיה בשיתוף עם   600  -מדווחת על הצלחת ערב "עיר הנוער" בו השתתפו כ

 המועצה וזאת עקב הוצאות גבוהות שנבעו מערב זה. התוכנית בנושא "קיץ לנוער" גובשה בשיתוף עם המועצה.

 , סמוך לראש השנה, יתקיים ערב מתנדבים, מזמינה את כולם לתת רעיונות לערב זה.2/9/21 -בתאריך ה

 ביה"ס קיסריה, בזמן הקורונה נעשו דברים רבים, התוכנית לעתיד עדיין בהכנה. נושא נוסף, שת"פ עם

לנהל את בנושא. אנו גאים   בחרהמשתתפים קבועים. גילי שואט נ  30 -ש כי  - "מועדון הוותיקים"  על יוליה מדווחת

 . טובותהמאוד כמות המשתתפים והתגובות ב היענות הרבה מצד החברים ב"מועדון הוותיקים" ב

לפתיחת סופי  ין הספרייה מתקדם, הריהוט ברובו כבר הגיע, עבודת הספרניות תתחיל בזמן הקרוב. אין תאריך  עני

 הספרייה.
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 בסוף חודש יולי תתקיים מסיבת ריקודים לסיום הקיץ והיא תהיה לתושבים בלבד )מסובסדת(. 

לא תמיד ישנה הסכמה מוצאים את כל החלטה ובחירה בעניין אירועים נעשית בשיתוף עם מושיק וליאור וגם אם  

 "שביל האמצע". 

 , הנושאים נבדקים כולל עלויות.11/9/21 -מרוץ קיסריה יתקיים ב

 יוליה עוזבת את הישיבה.

 

    -בנושא סיירת הורים  – שמוליק

 במועצה,  מנהלת המחלקה לביטחון קהילתימאיה שדה, ו אלקלעי ישיבה עם ירוןהתקיימה 

ומודה לטובה בר שמחליפה אותו   אלקלעי  ירוןמתנדבים, מודה ל  36ישנם   על פעילותו בעבר בסיירת ההורים, 

הסיירת. קבוצת  על  הוועדשמוליק    כאחראית  מחברי  של    מבקש  מהמועצה,   ₪  2500תקציב  גם  לצורך    וכנ"ל 

 הרצאות, ביגוד וכו'. 

ולהיות   להפגין נוכחות ולהרתיעשמוליק מסביר כי סיירת ההורים אינה אנשי ביטחון, תפקיד הסיירת לא לאכוף אלא  

 בשטח כדי לעזור לבני הנוער במידה וצריכים עזרה, בנוסף הוא מברך על החזרת הפעילות החשובה של הסיירת.

 

 מושיק מוסיף אף הוא ברכות על חידוש פעילות הסיירת ומודה לירון אלקלעי ולטובה בר.

 ₪.  5,000שאושר ע"י חברי הוועד בעבר בסך אילנה סיגל מבקשת את התקציב למועדון הוותיקים 

 מושיק מודה לאילנה על הפעילות המבורכת בכל הקשור ל"מועדון הוותיקים".

 

 . 33מתקיימת הצבעה לאישור פרוטוקול מס' 

 בעד: מושיק, אילן, אילנה, אלי, אופיר, מוריה, שמוליק, רוית 

 הפרוטוקול מאושר פה אחד.

 

 21:00מושיק נועל את הישיבה בשעה 
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